5 Piéces
195 m?
Réf. 4104
690 000 €

St-Emilion
Maison a vendre (33330)
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Ancienne bergerie entierement rénovée. Cette maison de charme est
nichée dans un écrin de verdure a 35 minutes de Bordeaux et a 2
minutes en voiture d'un village avec tous commerces. Le village de
Saint-Emilion (classé patrimoine mondial de I'UNESCO) est a 10
minutes. La maison offre une vaste piece de vie de 110 m2 qui
comporte une cuisine ouverte entierement équipée, un salon avec son
poéle a bois et un espace salle-a-manger. A I'exception d'une superbe
mezzanine qui surplombe la piece a vivre, toutes les pieces se trouvent

au rez-de-chaussée. Trois chambres (dont une suite parentale avec ...

Fully renovated 3 bed home. This attractive stone property is nestled in an ancient
stone hamlet only 35 minutes from Bordeaux and a 2 minute drive from a vibrant
vilage with shops, restaurants and schools. Saint-Emilion village (UNESCO world
heritage site) is only 10 minutes away. The house offers a vast 110m?2 reception
room comprising a fabulous kitchen with a large central island, a sitting area with a
state of the art wood burner set into a stone fireplace and a formal dining area. With
the exception of a spacious mezzanine area overlooking the reception space, all of

the rooms are ...

BEYOND IMMOBILIER
52 Rue Guadet - 33270 ST-EMILION
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